

នៅក្នុងពេលវេលា ៖ សម្ព័ន្ធភាពរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោនបញ្ចេញផែនការ 10 ឆ្នាំ ដើម្បីបំបាត់ភាពក្រីក្រដែលជាផែនការលំអិតសម្រាប់
អនាគតត្រឹមត្រូវប្រកបដោយក្រុមសីលធម៌

ទំនាក់ទំនង ៖

- [Lindy Henry](#), បំបាត់ភាពក្រីក្រក្នុងរដ្ឋបាលសេវាសេដ្ឋកិច្ចរបស់ ក្រសួងសង្គមកិច្ច និងសេវាសុខភាពរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន
- [Penny Thomas](#), ក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម
- [Norah West](#), ក្រសួងសង្គមកិច្ច និងសេវាសុខភាព
- [Clare DeLong](#), ក្រសួងសន្តិសុខការងារ

ថ្ងៃទី 14 ខែមករា ឆ្នាំ 2021

OLYMPIA – វ៉ាស៊ីនតោនបានជាប់ចំណាត់ថ្នាក់ជារដ្ឋកំពូលក្នុងការរស់នៅក្នុងប្រទេស ហើយរដ្ឋបានដាក់ចេញនូវ
គោលនយោបាយឈានមុខគេជាច្រើនដើម្បីគាំទ្រដល់គ្រួសារដែលមានប្រាក់ចំណូលទាប ដូចជាប្រាក់ឈ្នួលទាបខ្លាំង
ជំនួយហិរញ្ញវត្ថុវ៉ាស៊ីនតោន ប្រាក់ឈ្នួលគ្រួសារ និងការឈប់សម្រាកផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ និងថែទាំ និងអត្ថប្រយោជន៍
ថែទាំរយៈពេលវែងជាសាធារណៈដ៏ល្អក្នុងប្រទេស។

ភាពក្រីក្រ ទោះជាយ៉ាងណា បានក្លាយជាបញ្ហាប្រឈមយ៉ាងដាច់លាប បើទោះបីជាសេដ្ឋកិច្ចរបស់វ៉ាស៊ីនតោនជាប់ចំណាត់ថ្នាក់
ក្នុងចំណោមរដ្ឋបំផុត។ ថ្វីត្បិតតែមានសេដ្ឋកិច្ចរឹងមាំមុនពេលជំងឺរាតត្បាត COVID-19 ពលរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោនស្ទើរតែមួយក្នុងប្តូរ – 1.75
លាននាក់ រួមទាំងកុមារ 500,000 នាក់ – គស្ទើរកប្រាក់ចំណូល។ ជំងឺរាតត្បាតបានកើតឡើងក្នុងវិបត្តិសុខភាពសាធារណៈ និង
សេដ្ឋកិច្ចដែលបានបង្ហាញពីភាពខុសគ្នាជាច្រើនដែលមានស្រាប់ក្នុងសហគមន៍របស់យើង។

[ក្រុមការងារកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ](#) របស់អភិបាល Jay Inslee មានផែនការដើម្បីបំបាត់ពេញខណៈពេលនេះតាមរយៈ ផែនការលំអិត
ដែលទើបបញ្ចេញរបស់ខ្លួនសម្រាប់អនាគតត្រឹមត្រូវប្រកបដោយក្រុមសីលធម៌។ [ផែនការ 10 ឆ្នាំ ដើម្បីបំបាត់ភាពក្រីក្រ](#) សម្រាប់
ពលរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន។ Inslee បានដំណើរការក្រុមការងារក្នុងឆ្នាំ 2017 ដើម្បីអភិវឌ្ឍផែនការយុទ្ធសាស្ត្រចំពោះការកាត់បន្ថយ
ភាពក្រីក្រ និងវិសមភាព។ ជាមួយភាពដឹកនាំទិសដៅដ៏រឹងមាំរបស់រដ្ឋក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម ក្រសួងសង្គមកិច្ច និងសេវាសុខភាព និង
នាយកដ្ឋានការងារ [ក្រុមការងារ](#) គឺចម្រុះគ្នា អង្គការដែលមានការចូលរួមពីភាគីពាក់ព័ន្ធ 45 នាក់ ដឹកនាំដោយគណៈកម្មការ
ដឹកនាំដែលមានសមាជិក 22 នាក់ កំពុងជួបប្រទះនឹងភាពក្រីក្រ។ ផែនការមាន [យុទ្ធសាស្ត្រប្រាំបី និងអនុសាសន៍ 60](#)
ដើម្បីបំបាត់ភាពក្រីក្រ។

“ការផ្លាស់ប្តូរប្រព័ន្ធអាចធ្វើទៅបាននៅពេលយើងស្គាល់ថា ‘ប្រព័ន្ធ’ គឺរបស់យើង,” Inslee បានលើកឡើង។ “មនុស្សធ្វើការនៅក្នុងរដ្ឋ
រដ្ឋាភិបាលក្នុងតំបន់ មិនរកប្រាក់ចំណូល អាជីវកម្ម និងអង្គការសប្បុរសធម៌ទូទាំងរដ្ឋទាំងអស់ដើរតួនាទី។ វាគ្រាន់តែត្រូវការធនៈក្នុង
ការធ្វើសកម្មភាព ... ដូច្នេះសូមធ្វើការ។”

“សម្រាប់អ្នកមានអំណាច ហើយឥឡូវសម្រេចចិត្តថាគេធ្វើយ៉ាងណា សូមចងចាំថា ពលរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោនរាប់លាននាក់ ដូចជាពួកយើង
នឹងបន្តខិតខំរក្សាដំបូលរបស់យើង បន្តចិញ្ចឹមកូនរបស់យើង ហើយរស់នៅដោយមិនស្ងប់ថាអ្វីៗនឹងមិនអីទេ” Drayton Jackson និង
Juanita Maestas សហប្រធាននៃគណៈកម្មការដឹកនាំក្រុមការងារកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ បាននិយាយ។ “សូមកុំភ្លេចថា
យើងគឺជាមនុស្សនៅក្រោយគ្នាខ្លួន ការរស់នៅដែលនឹងផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ អ្នកគួរតែជ្រើសរើសធ្វើ។”

នៅក្នុងរដ្ឋនេះ និងទូទាំងប្រទេស បន្ទុកនៃ [ភាពក្រីក្រគឺមិនស្មើភាពគ្នា](#) ជាមួយមនុស្សទៅតាមពណ៌សម្បុរ ស្ត្រី (ជាពិសេស
អ្នកមានកូនក្មេង) អ្នកមានពិការភាព សហគមន៍ LGBTQ, ជនភៀសខ្លួន និងជនអន្តោប្រវេសន៍ដែលរងផលប៉ះពាល់មិនសមមាត្រ។
“ប្រវត្តិសាស្ត្របង្ហាញពេលវេលានៃការបង្ហាញដ៏ជ្រាលជ្រៅបានអមដោយការផ្លាស់ប្តូរសង្គម វប្បធម៌ សេដ្ឋកិច្ចសំខាន់ ” សំដីរបស់
Tim Probst, នាយកដ្ឋាននៃ ESD និងសហប្រធានក្រុមការងារ។ “ពេលនេះនឹងមិនមានអ្វីខុសគ្នា ហើយបញ្ចេញផែនការ 10 ឆ្នាំ
ទាន់ពេលវេលាគួរសបញ្ជាក់ពីយុទ្ធសាស្ត្រ និងអនុសាសន៍ដែលយើងអាចអនុវត្តថ្ងៃនេះដើម្បីកសាងអនាគតត្រឹមត្រូវ និងក្រុមសីលធម៌។”

-- ច្រើនទៀត --

“យើងមានមោទនភាពក្នុងការសហការដឹកនាំការអភិវឌ្ឍ និងដាក់ចេញនូវផែនការ 10 ឆ្នាំ” សំដីរបស់ David Stillman, ជំនួយការលេខាធិការរដ្ឋបាលសេដ្ឋកិច្ច DSHS និងជាសហប្រធានក្រុមការងារ។ “យុទ្ធសាស្ត្រ និងអនុសាសន៍នៅក្នុង ផែនការនេះគឺទិន្នន័យពឹងផ្អែកលើភស្តុតាង និងត្រូវបានជូនដំណឹងដោយគណៈកម្មការដឹកនាំអ្នកដែលជួបប្រទះភាពក្រីក្រ ដែលជួយណែនាំអាទិភាពរបស់យើង។”

មិនត្រឹមតែភាពក្រីក្រប៉ុណ្ណោះទេដែលបណ្តាលឱ្យមានលទ្ធផលអវិជ្ជមានសម្រាប់មនុស្សទាំងអស់ដែលរងផលប៉ះពាល់ នៅក្នុងរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន សេដ្ឋកិច្ចមានជិត \$40 ពាន់លានដុល្លារខ្លាំងជាង ប្រសិនបើភាពក្រីក្រត្រូវបានកាត់បន្ថយ ហើយ ភាពមិនស្មើគ្នានៃប្រាក់ចំណូលត្រូវបានលុបបំបាត់។

“ការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ និងភាពមិនស្មើគ្នាវាមិនត្រឹមតែអំពីការត្រលប់នៃសេដ្ឋកិច្ចនោះទេ” សំដីរបស់ Diane Klontz, ជំនួយការរដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម និងសហប្រធានក្រុមការងារ។ “វាក៏អំពីសេចក្តីថ្លៃថ្នូរ មនុស្សជាតិ និងកម្មសិទ្ធិ។ នៅពេល ដែលពលរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោនបានបំពេញតម្រូវការគ្រឹះរបស់ពួកគេ ហើយជឿថាការរស់នៅរបស់ពួកគេត្រូវបានផ្តល់តម្លៃ ពួកគេទំនង ជាងាយនឹងលូតលាស់ និងចូលរួមចំណែកយ៉ាងពេញលេញជាមួយគ្រួសារ សាលារៀន សហគមន៍ និងការងាររបស់ពួកគេ។”

ចូលទៅ www.dismantlepovertyinwa.com ដើម្បីអានផែនការពេញលេញ ស្វែងយល់បន្ថែមអំពីក្រុមការងារ និង គណៈកម្មការដឹកនាំការកាត់បន្ថយភាពក្រីក្រ ហើយចុះឈ្មោះដើម្បីរក្សាទំនាក់ទំនងជាមួយការងារ។ សូមតាមដានបណ្តាញសង្គម [@DismantlePovWA](https://twitter.com/DismantlePovWA) លើ Twitter និង [@DismantlePovertyinWA](https://www.facebook.com/DismantlePovertyinWA) លើ Facebook។ សម្រាប់សំណួរផ្សេងៗ សូមផ្ញើអ៊ីម៉ែលមកកាន់ PRWG@dshs.wa.gov ។

###

